
1 
 

 

                         
           REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA  
                    GRAD OMIŠ 
                  Gradsko vijede 
Klasa: 021-01/15-01/05 
Urbroj: 2155/01-01-15-03 
Omiš, 28. travnja 2015. 
 
 

Z A P I S N I K 
o radu 3. sjednice Gradskog vijeda Grada Omiša 

održane 28. travnja 2015. godine u Omišu, ul. F. Benkovida 1/I 
 

Započeto u 9.05. sati 
Vrši se tonski zapis tijeka sjednice. 
Zapisnik se sačinjava na temelju tonskog zapisa. 
Voditeljica zapisnika: Ružica Jerčid 
 

 
NAZOČNI ČLANOVI VIJEDA: 
1. Ivan Barišid 
2. Zvonko Močid, dr. med. 
3. Zorica Terzid, dipl.iur.  
4. Nikola Tijardovid, bacc.fizio. 
5. Rina Marušid, mag.med.bioch. 
6. Simona Jurjevid, dipl.uč. 
7. Tondi Stanid 
8. Lovrenka Kovačid, dipl.iur. 
9. Mijo Mimica, oec. 
10. Petar Kadunko 
11. Zrinka Stella, dipl.ing. 
12. Milivoj Juričid, dipl.ing. 
13. Krešimir Markovina 
14. Miljenko Vukasovid, mr.iur. 
15. Ivan Kovo, dipl.oec. 
 

NENAZOČNI ČLANOVI VIJEDA: 
1. Sanja Ilid, prof  
2. Ivan Škaričid, prof. 
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OSTALI NAZOČNI: 
1. Ivo Tomasovid, dipl. oec., zamjenik gradonačelnika 
2. Lidija Pavkovid, dipl.iur., pročelnica ureda gradonačelnika 
3. Neno Mimica, dipl.ing. pročelnik upravnog odjela za KDS, UP i ZO 
4. Đeki Stanid, dipl.iur., pročelnik odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti 
5. Mate Sovulj, dipl.ing., upravitelj Vlastitog pogona 
 
Neki vijednici su tijekom sjednice napuštali prostoriju i vradali se. Predsjedavatelj je 
kontinuirano skrbio o potrebnom kvorumu za nesmetano održavanje sjednice. 
Predsjedavatelj je predložio dnevni red kao u dostavljenim materijalima. 
 
Vijednik Milivoj Juričid predložio je dopunu dnevnog reda sa slijededim točkama: 
 
1. donošenje Odluke o smanjenju vijedničkih naknada na simboličku naknadu, a razlika da  
     se  namijeni za izgradnju dječjih vrtida u Omišu i u Kučidima 
2.  donošenje Odluke o financijskoj pomodi nastradalima u Nepalu. 
 
Lidija Pavkovid – svi prijedlozi akata  koji su dostavljeni predsjedniku Gradskog vijeda  
uvršteni su u dnevni red.  
Da bi se o nekoj točci raspravljalo, prijedlog treba dostaviti, razmotriti, nadležna služba ga 
treba pripremiti i onda uvrstiti u dnevni red, a sve prema odredbama Poslovnika o radu 
Gradskog vijeda. 
 
O prijedlogu vijednika Juričida se glasovalo te je utvrđeno da sa 4 glasa ZA i 11 glasova 
SUZDRŽAN prijedlog  nije prihvaden. 
 
Predsjedavatelj je predložio dnevni red kao u dostavljenim materijalima, te je nakon 
glasovanja utvrđeno da je jednoglasno sa 15 glasova ZA  usvojen slijededi 
 

d n e v ni  r e d 
 

1. Usvajanje zapisnika o radu 2. sjednice Gradskog vijeda Grada Omiša 
2. Vijednički upiti 
3. Prijedlozi za dodjelu javnih priznanja 
    3.1. mr.sc. Anki Mandušid 
    3.2. Mariji Kalajžid, prof. 
    3.3. Natali Stanid 
    3.4. Danijeli Karoglan 
    3.5. Moto klubu „Omiški gusar“ 
    3.6. Mati Strujidu – Madovanu 
 
4. Prijedlog za donošenje Rješenja o: 
    4.1.razrješenju dužnosti članova Upravnog vijeda Centra za kulturu Omiša kao   
           predstavnika Grada Omiša 
    4.2. imenovanju članova Upravnog vijeda Centra za kulturu Omiš kao predstavnika  
           Grada Omiša 
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5. Prijedlozi za izbor članova radnih tijela Gradskog vijeda i to: 
    5.1. Odbora za statut i poslovnik 
    5.2. Odbora za suradnju s opdinama, gradovima i županijama 
    5.3. Odbora za pritužbe i predstavke 
    5.4. Odbora za komunalna pitanja , urbanizam i zaštitu okoliša 
    5.5. Odbora za imenovanje ulica, trgova i davanje suglasnosti za imenovanje  
            javnih ustanova 
    5.6. Povjerenstva za procjenu šteta nastalih djelovanjem elementarnih nepogoda 
 
6. Izvješde o radu Vlastitog pogona 
7. Rasprava o istraživanju i eksploataciju ugljikovodika u Jadranu 
 
 

Ad 1/ 
USVAJANJE ZAPISNIKA O RADU 2. SJEDNICE GRADSKOG VIJEDA GRADA OMIŠA 

 
Na tekst Zapisnika o radu 02. Gradskog vijeda Grada Omiša istaknute su slijedede primjedbe: 
 
Petar Kadunko – mišljenja je da se zapisnici ne vode dobro, šturi su i da onaj tko nije bio na 
sjednici  nede znati o čemu se radi.  
Primjer je na 7. stranici , kod njegovog izlaganja stoji: „inicijator za taj prijevoz“ – koji je to 
prijevoz?  
Ne zna se o čemu se radi. Traži da se o tome u budude vodi računa. 
 
Milivoj Juričid – na str 12. umjesto „Smatra da odluka u stručnom smislu nije dobro 
pripremljena.“ treba stajati: 
„Smatra da odluka u stručnom i pravnom smislu nije dobro pripremljena“. 
 
Nakon zaključenja rasprave predsjedavatelj je nacrt zapisnika o radu 2. sjednice Gradskog 
vijeda, sa prihvadenom primjedbom, dao na glasovanje potom je utvrđeno da je jednoglasno 
sa 15 glasova ZA usvojen zapisnik o radu 2. sjednice Gradskog vijeda Grada Omiša. 
 

Ad 2/ 
VIJEDNIČKI UPITI 

 
Milivoj Juričid – s dostavljenim odgovorom „Vodovoda“ Omiš, na postavljeno pitanje na 
prethodnoj sjednici vezano za kanalizacijske cijevi u mjestima Podgrađe i Kostanje nije 
zadovoljan.  
Naime, pitanje nije bilo jesu li kanalizacijske cijevi u sustavu javnih komunalnih građevina ili 
nisu nego što de se napraviti s tim cijevima i da li de se stanovništvu pripomodi da se naprave 
pročiščivadi?  
Traži konkretan odgovor na ovo pitanje. 
Prostor budude srednje škole na Priku – smatra da bi se taj ogroman prostor uz malo truda 
mogao očistiti i pripremiti za ljetno parkiralište.  
Postoji li mogudnost da se to učini za ovu sezonu? 
Predlaže da se kameni zid u ulici Josipa Pupačida koji služi kao ograda skine i da se stavi 
željezna ograda izvan sadašnjega zida. S time bi se dobilo proširenje nogostupa od 60-70 cm. 
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Zahvaljuje što je smede o kanjonu Cetine dijelom uklonjeno no ima još za očistiti. 
U 8. kilometru Županijske ceste prema Kučidima potporni zid se strahovito izbočio pa prijeti 
opasnost od urušavanja. Treba reagirati prema ŽUC-u da se to rekonstruira da ne bi došlo do 
tragedije ako se zid sruši. 
 
Ivo Tomasovid – zemljište budude srednje škole – podržava prijedlog vijednika Juričida. 
Izraditi de se troškovnik radova na uređenju toga terena i barem dio iskoristiti za parking 
površinu. 
Zid u ulici Josipa Pupačida- ved smo ranije radili idejno rješenje projekta izgradnje  šetnice uz 
obalu Cetine od grada do Kaštil Slanice i dalje.  
Planirano je da se napravi nogostup uz samu cestu do tunela (onaj dio koji sada fali).  
Ponovno demo uputiti dopis Županijskoj upravi za ceste i Hrvatskim vodama da se taj dio 
rekonstruira i napravi nogostup. Što se tiče uklanjanja zidida, tu nastaje problem sa 
konzervatorima bududi se radi o starom dijelu grada, no nastojati demo riješiti. 
 
Neno Mimica – taj zid je pod ingerencijom ŽUC-a , a dio obalnog zida je u ingerenciji 
Hrvatskih voda. Kontaktirali smo i s jednima i s drugima da izvrše projekt sanacije kao i da zid 
produže do prvog tunela. Međutim, zid je postavljen zbog visokih voda kada se razina Cetine 
podigne, pa bi njegovim uklanjanjem moglo dodi do plavljenja. 
 
Milivoj Juričid – on govori o zidu prema tunelu, a ne odmah nasuprot agencija, gdje nema 
opasnosti od plime. 
 
Neno Mimica – vidjeti de mogudnosti i nastojati taj problem što prije riješiti. 
 
Miljenko Vukasovid – u kojoj je fazi projekt izgradnje gradske luke, jeste li u kontaktu s 
Županijskom lučkom upravom, jesmo li izgubili neke prioritete koje smo imali prije rušenja 
proračuna? 
 
Ivo Tomasovid – izgubili smo par mjeseci vremena , no prema sadašnjem stanju projektna 
dokumentacija bi trebala biti gotova do kraja godine, a početak izgradnje očekujemo 
početkom slijedede godine.  
Ne možemo znati što se u međuvremenu može iskomplicirati, no prema sadašnjoj dinamici 
je sve u redu. 
 
Miljenko Vukasovid – u kakvom je stanju prostor tzv. doma omladine kraj Cetine i može li se 
s njim raspolagati? 
Auto moto klub ONEUM koji organizira Dane brzine u Omišu i sudjeluje na niz natjecanja, 
zainteresiran je za taj prostor, spremni su ga čak i urediti zajedno s još jednom udrugom. 
 
Ivo Tomasovid – mi smo taj prostor htjeli koristiti za svoje potrebe (Vlastiti pogon) , no 
prostor je u derutnom stanju i unutra pliva voda. Procijenili smo da su u ovom trenutku veliki 
troškovi za njegovo uređenje. Sumnja da se može nešto napraviti od tog prostora, no mogu 
se još jednom razmotriti mogudnosti. 
 
 
Ivan Kovo – što je s  LAG-om kojega je Grad Omiš suosnivač? 
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Ima informacije da Opdina Podstrana, Dugi Rat i Grad  Solin žele promijeniti svoju Odluku i 
pristupiti LAG-u Kamen i more? 
 
Ivo Tomasovid – mjesec dana nakon što smo donijeli Odluku o osnivanju LAG-a, promijenila 
su pravna regulativa  i više LAG nisu mogle osnovati dvije jedinice lokalne samouprave, nego 
je uvjet bio minimalno 1000 km2 ili minimalno 5 JLS.  
Mi demo se najvjerojatnije pridružiti LAG-u ADRION i činimo sve da se što prije njima 
pridružimo. Taj LAG postoji ved dvije godine i ima kvalitetne ljude.  
U  LAGU-u ADRION su ved Opdine Zadvarje , Šestanovac, Grad Vrgorac  i išlo bi proširenje na 
Omiš, Imotski… 
Očekuje da bi se polovinom 5. mjeseca na Skupštini LAG-a Grad Omiš njima pridružio. 
Natječaji za članove LAG-a još nisu krenuli, no očekuje da de se to dogoditi slijedede godine. 
 
Petar Kadunko – kada de biti oprani kontejneri koji su postavljeni po selima jer to se do sada 
nije nikada dogodilo? 
Postoji li mogudnost da se u ljetnom periodu 2 puta tjedno odvozi smede? 
Neki  kontejneri se uopde ne mogu zatvoriti,  pa kada u njima ima bilo kakvog organskog 
otpada možete zamisliti kako to izgleda u ljetnom periodu nakon 5 dana (neugodni mirisi i 
sl.). 
Tko je odlučio koji de se kontejneri zamijeniti? Svojevremeno  je gradonačelnik rekao da su 
to odlučili predsjednici mjesnih odbora. U  tom trenutku on jr bio predsjednik  
MO-a, a nitko ga nije konzultirao.  
Čuo da je išla prisilna naplata za odvoz smeda, pa ga interesira hode li to dobiti i oni kojima su 
kontejneri udaljeni i do 2 km od njihovih kuda? 
Što je s dodjelom parcela za individualnu stambenu izgradnju za hrvatske branitelje koji na to 
imaju pravo?  
Zadnja parcela je dodijeljena 1999. godine, što znači da Grad Omiš zadnjih 16 godina nije 
napravio ništa da oni koji imaju pravo na parcele, to pravo i ostvare. 
 
Leonardo Ljubičid – u zagoru su poslane opomene za nepladanje što je različito od prisilne 
naplate. 
U zagori je intenzitet odvoza i kvaliteta usluge znatno slabija nego u priobalju i stoga je i 
cijena koju Peovica napladuje za zagoru 25% niža. 
Ljeti je mogude 2 x tjedno vršiti odvoz smeda no pravo je pitanje postoji li potreba za tim 
(radi li se o količini otpada ili o problemu neugodnih mirisa)? 
Radimo na poboljšanju kvalitete usluge te smo predali zahtjev u Fond za zaštitu okoliša za 
sufinanciranje 40%  nabavke novih 240 kontejnera od čega de 70% idi u zagoru. 
S velikim vozilom nije mogude udi u svaki zaseok, a odvoz smeda malim vozilom bi bio 
preskup (zbog manje zapremine vozila). U Fond za zaštitu okoliša  također smo predali 
zahtjev za nabavku još jednog manjeg vozila za odvoz otpada čime bismo za 30% povedali 
kapacitet dostupnosti zaseocima kao npr. u Kučidima gdje ima puno zaseoka u koja ne može 
udi veliko vozilo. 
Vijednik Kadunko je i sam spomenuo da se u kontejnere odlaže organski otpad što je 
protuzakonito. Također se mora zatvarati poklopac od kontejnera. Sve su  to mjere kojima bi 
se smanjio problem neugodnih mirisa iz kontejnera i potrebom za njihovim pranjem. 
Kako najraniji mogudi termin za dobivanje novih kontejnera i njihovo postavljanje u zagoru je 
6. mjesec ove godine. 
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Petar Kadunko – potreba za odvozom smeda 2 puta tjedno postoji jer ima mjesta gdje se 
kontejner napuni za 2 dana, a na nekim mjestima se ne nepuni ni za dva tjedna. 
Također kontejnere treba prazniti  i iz razloga širenja neugodnih mirisa.  
 
Leonardo Ljubičid – novi kontejneri de se postavljati uz kontaktiranje predsjednika mjesnih 
odbora, tako da de svi biti upoznati s onim što je Peovica zamislila pa ako bude 
argumentiranih zahtjeva biti de  uvaženi. 
 
Ivo Tomasovid – zemljište za individualnu izgradnju za branitelje – gradonačelnik je zajedno s 
predstavnicima omiške HVIDR-e intenzivno radio na rješavanju toga pitanja. Imali smo 
zajedničke sastanke i u Ministarstvu branitelja i u DUDI-ju i uredu gradonačelnika i borili smo 
se za dobivanje zemljišta. Problem je kod DUDI-ija jer ta procedura dodjele zemljišta za 
branitelje jako dugo traje. Ne zna zašto je tomu tako i zašto je to tako komplicirano.  
Detaljnije de biti u pisanom odgovoru. 
 
Ivan Barišid - reklame na javnim površinama – dobio je odgovor samo za reklame od mosta 
do kraja kampa Galeb.  
Traži da mu se dostavi popis svih ostalih reklama na cijelom području grada i da se i one 
uvrste u postupak za obračun naplate korištenja javne površine. 
 
Ivo Tomasovid – komunalni odjel de provjeriti na čijem zemljištu se nalaze reklame da bismo 
mogli napladivati korištenje javnih površina. 
 
Ivan Barišid – šetnica u Smokvici – uz Cetinu se nalazi jedan „kočak“(odušak od kolektora za 
oborinske vode)  od Vodovoda koji je ružan i smatra da bi trebalo pronadi za to nekakvo 
rješenje.  
Također na samoj toj šetnici uz Cetinu nalaze se i 3 šahte koje su ograđene niskom ogradom. 
Šahte bi trebalo dovesti u nivo šetnice da se preko njih može šetati. 
 
Zvonko Močid – tražiti demo pisani odgovor od Vodovoda. 
 
Ivan Barišid – veliki kontejneri za glomazni otpad – smatra da te kontejnere u gradu i bližoj 
okolici uopde ne treba postavljati.  
Razlog je taj što kada netko ved nosi glomazni otpad, ne vidi razloga zašto ga ne bio odveo u 
Peovicino  reciklažno dvorište u Furnaži. 
Predlaže da se u medijima objavi koji su prekršitelji kažnjeni u Stanidima zbog odlaganja 
otpada, a ako to nije mogude onda barem preventivno djelovati što se tiče bacanja 
glomaznog otpada. 
 
Leonardo Ljubičid – za koji tjedan demo u medijima objaviti odluku da de Peovica povlačiti 
svoje kontejnere za glomazni otpad. 
Glomazni otpad de se dovoziti na Furnažu u vremenu od 7.00.  do 14.00. sati, a subotom od 
7.00 do 12.00 sati. Prihvat glomaznog otpada za građane je besplatan. 
Prema novoj uredbi, vjerojatno je da de svaki korisnik imati pravo jednom godišnje besplatno 
naručiti od Peovice odvoz glomaznog otpada ispred svojih objekata.  
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Količina otpada de biti ograničena ili težinom ili volumenom. Usluga de morati biti obavljena 
u roku od 30 dana od dana poziva (radi organizacije i rasporeda posla).  
 
Milivoj Juričid – poznato je da se sud iz Omiša preselio u Split – zanima ga što je sa 
prostorima koje je sud napustio i postoji li mogudnost da budu dodijeljeni Gradu Omišu da bi 
mogao objediniti svoje službe (npr. Vlastiti pogon za kojega pladamo najam prostora)? 
Ljeti se događa problem što se bez odobrenja vrši distribucija gostiju po sobama i 
apartmanima, pa predlaže da se u Odluku o komunalnom redu doda članak koji bi 
zabranjivao takvu djelatnost na javnim gradskim površinama. 
 
Ivo Tomasovid  - gradonačelnik je obavio razgovor sa predsjednikom suda u Splitu vezano za 
dodjelu prostorija za potrebe Grada, no nije bilo sluha s njihove strane jer je rečeno da su  ti 
prostori potrebni njima.  
U 7. mjesecu de vjerojatno i prekršajni sud seliti u Split, pa demo nastojati dobiti te prostorije 
na korištenje. 
Prostorije u kojima je nekada bio Ured za obranu – prije godinu dana smo tražili dodjelu tih 
prostora na korištenje no DUDI je najprije poslao odbijenicu, no gradonačelnik je nedavno 
bio u DUDI-ju i dobio obedanje da demo te prostore dobiti na korištenje.  
Svakako demo inzistirati na tome da te prostore dobijemo na korištenje na barem 10 godina. 
 
Petar Kadunko – pisani odgovor – u naselju Marušidi postoje dva problema s kojima su 
gradske službe sigurno upoznate. Ljudi koji su tamo rođeni i žive ne mogu dodi na more.  
Razgovarao je s mještanima i oni smatraju da Županija i Grad Omiš štite interese nekih 
stranaca, gospodina Bitange … Za jedan slučaj postoji pravomodna sudska odluka koju je 
Grad Omiš bio dužan provesti, no to do danas nije učinjeno. 
Zanima ga hodemo li i dalje zatvarati oči, građani koji su tamo rođeni idi okolnim putovima 
do mora i što demo napraviti u Marušidima? 
 
Kada de grad Omiš dobiti ulice Omiške bojne, 4. gardijske brigade, 114. brigade, Ante Šaškora 
Brade, Nevena Pavida Zvirke, Ivana  Lozančida, Dražena  Bogdanovida i ostalih heroja i junaka 
Domovinskog rata iz našeg grada? 
Postrojbe koje je grad Omiš imao 1991. godine bile su jače od 4. gardijske brigade. 
500-600 omišana je 1991. godine u jesen bilo sa puškom u ruci i branilo Hrvatsku domovinu. 
Zar nisu ti ljudi zaslužili  da imaju svoju ulicu ili školu, ustanovu i sl. 
 
Zvonko Močid – inicijativa je jako dobra i treba je preko Odbora za imenovanje ulica, trgova 
realizirati 
 
Miljenko Vukasovid – inicijativa za ovako nešto ved postoji i pronađena je lokacija kod 
budude sportske dvorane. 
Jedna ulica  u tom dijelu da bi se imenovala po omiškoj bojnoj. 
 
Ivan Barišid – u kojoj je fazi izgradnja reciklažnog  dvorišta u Furnaži? Hode li tu biti odlaganje 
bio otpada i kompostana? 
 
Leonardo Ljubičid – kroz nekoliko predati demo Fondu za zaštitu okoliša projektnu 
dokumentaciju i zahtjev za sufinanciranje  izgradnje reciklažnog dvorišta u Furnaži. 
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Oko 120.000,00 kuna finacirati de Fond za izradu projektne dokumentacije. Prvi korak su 
sami radovi i kupovina opreme što bi bilo u realizaciji krajem ove godine, u iznosu oko 2 
milijuna kuna. Reciklažno dvorište biti de opremljeno za prihvat gotovo svih vrsta otpada uz 
nekoliko iznimki: kao npr.  građevinski otpad koji se može odlagati jedino na Karepovcu. 
Za kompostanu jednostavno nemamo prostora, možda u bududnosti postoji mogudnost 
izgradnje kompostane u poslovnoj zoni Gata ili Kostanje. 
 
Ivo Tomasovid – za situaciju u Marušidima dostaviti de pisani odgovor, no želi redi da što se 
tiče presude koju je spomenuo vijednik Kadunko, postoje dvije presude i to Županijskog suda 
i Visokog upravnog suda i različita su tumačenja i zbog toga su nastali problemi. 
 
Miljenko Vukasovid – postoji niz presuda koje se kontradiktorne i jedna poništava drugu, te 
se ne bi zaljetao sani kao Grad u rješavanju toga problema. Treba ostaviti pravosuđu da se 
donese  konačni pravorijek i neka se po njemu postupi. 
 

Ad 3/ 
PRIJEDLOZI ZA DODJELU JAVNIH PRIZNANJA 

 
Odbor za izbor i imenovanja dostavio je prijedloge za dobitnike javnih priznanja Grada 
Omiša. 
Gradonačelnik je podržao prijedloge Odbora za izbor i imenovanja, te predložio Gradskom 
vijedu njihovo prihvadanje. 
Pisani materijal uz ovu točku dostavljen je svim članovima Vijeda. 
Zvonko Močid,  predsjednik Odbora za izbor i imenovanja izvijestio je u ovom  predmetu. 
O prijedlozima se pojedinačno raspravljalo i glasovalo kako slijedi: 
 
3. 1. U otvorenoj raspravi sudjelovao je: 
 
Miljenko Vukasovid – mišljenja je da je gospođa Mandušid zaista zaslužila ovu nagradu jer 
nema segmenta u kojemu ona nije sudjelovala što se tiče društvenog i drugog vida rada u 
ovom gradu cijeli svoj život. 
 
Petar Kadunko – kod obrazloženja koje smo dobili smeta ga kako je ono napisano.  
Nema zareza nego samo puko nabrajanje. Podržava prijedlog, ali mišljenja je da nitko ne  bi  
trebao zbog političkog angažmana  dobiti nagradu. Predlaže da se iz teksta prijedloga Odluke 
riječi „i politički“ briše jer ima dosta argumenata da gospođa Mandušid dobije nagradu i bez 
spominjanja politike. 
 
O prijedlogu vijednika Kadunka se glasovalo potom je  utvrđeno da sa 2 glasa ZA i 13 glasova 
PROTIV prijedlog nije prihvaden. 
 
Nakon zaključenja rasprave predsjedavatelj je prijedlog dao na glasovanje potom je utvrđeno 
da je jednoglasno  sa 15 glasova ZA  donijeta je 
 

O D L U K A 
kojom se dodjeljuje NAGRADA GRADA OMIŠA ZA ŽIVOTNO DJELO ZA  2014. GODINU  



9 
 

mr.sc. Anki Mandušid, za uspjehe u razvoju i unapređenju zdravstva u Omišu  i Dalmaciji, za 
osobne doprinose u razvoju omiškog izviđaštva, kao i veliki doprinos u osnivanju udruga 
civilnog društva i raznih humanitarnih udruga u Omišu te za ukupan humanitarni, društveni i 
politički angažiran rad na dobrobit svih svojih sugrađana. 
 
3.2. U raspravi nitko nije sudjelovao. Nakon glasovanja utvrđeno je da je jednoglasno sa 15 
        glasova ZA  donijeta 
 

O D L U K A 
kojom se dodjeljuje NAGRADA GRADA OMIŠA ZA ŽIVOTNO DJELO ZA 2014. GODINU 
Mariji Kalajžid, prof., za doprinose u razvoju srednjoškolskog obrazovanja u gradu Omišu i 
velike uspjehe u odgojno – obrazovnom radu s učenicima u preko četrdeset godina rada te 
za sveukupno humanitarno i društveno, samozatajno djelovanje u koje je utkala cijelu sebe 
njegujudi ljubav prema svome gradu i domovini. 
 
3.3. U raspravi nitko nije sudjelovao. Nakon glasovanja utvrđeno je da  je jednoglasno sa 15  
         glasova ZA  donijeta 
 

ODLUKA 
kojom se dodjeljuje OSOBNA NAGRADA GRADA OMIŠA ZA 2014. GODINU 
Natali Stanid, predsjednici Udruge osoba s invaliditetom „Agape“ za dugogodišnji ustrajan 
rad na razvoju i unapređenju usluga za potrebe osoba s invaliditetom kojim podiže kvalitetu 
njihova života, pomaže integraciji u sredinu u kojoj žive te im omoguduje dostojanstveno i 
neovisno življenje. 
 
 
3.4. U raspravi nitko nije sudjelovao. Nakon glasovanja utvrđeno je da  je jednoglasno sa 15  
         glasova ZA  donijeta 

ODLUKA 
kojom se dodjeljuje OSOBNA NAGRADA GRADA OMIŠA ZA 2014. GODINU 
Danijeli Karoglan,  tajnici Udruge osoba s invaliditetom za dugogodišnji ustrajan rad na 
razvoju i unapređenju usluga za potrebe osoba s invaliditetom kojim podiže kvalitetu njihova 
života, pomaže integraciji u sredinu u kojoj žive te im omoguduje dostojanstveno i neovisno 
življenje. 
 
3.5. U otvorenoj raspravi sudjelovali su: Zvonko Močid i Miljenko Vukasovid, koji su se  
        afirmativno izjasnili o ovom prijedlogu. 
 
Nakon zaključenja rasprave predsjedavatelj je prijedlog dao na glasovanje potom je utvrđeno 
da je jednoglasno sa 15 glasova ZA donijeta 
 

ODLUKA 
kojom se dodjeljuje  SKUPNA NAGRADA GRADA OMIŠA ZA 2014. GODINU 
Moto klubu „Omiški gusar“, za dugogodišnju organizaciju susreta u Omišu čime klub 
doprinosi obogadivanju turističke ponude u posezoni i promociji Omiša i okolice kao poželjne 
turističke destinacije te za opdedruštveni i humanitarni rad posveden potrebitima. 
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3.6.  U raspravi nitko nije sudjelovao. Nakon glasovanja utvrđeno je da  je jednoglasno sa 15  
          glasova ZA  donijeta 
 

ODLUKA 
kojom se dodjeljuje PLAKETA GRADA OMIŠA ZA 2014. GODINU 
Mati Strujidu – Madovanu, za očuvanje i promicanje poljičke kulturne baštine izradom 
narodnih nošnji i oružja te njegovanjem starih poljičkih napjeva koje izvodi na domadim i 
međunarodnim manifestacijama čuvajudi tako tradicijsku kulturu i obogadujudi turističku 
promidžbu Poljica i grada Omiša. 
 

Ad 4/ 
PRIJEDLOZI ZA DONOŠENJE RJEŠENJA  

 
4.1. o razrješenju dužnosti članova Upravnog vijeda Centra za kulturu Omiš kao predstavnika  
        Grada Omiša 
4.2. o imenovanju članova Upravnog vijeda Centra za kulturu Omiš kao predstavnika Grada  
        Omiša 
 
Odbor za izbor i imenovanja  dostavio je prijedloge Rješenja o razrješenju dužnosti članova 
Upravnog vijeda Centra za kulturu Omiš kao predstavnika Grada Omiša i Rješenja o 
imenovanju članova Upravnog vijeda Centra za kulturu Omiša kao predstavnika Grada Omiša, 
te predložio Gradskom vijedu njihovo donošenje. 
Gradonačelnik je podržao prijedloge Odbora za izbor i imenovanja. 
Pisani materijal uz ovu točku dostavljen je svim članovima Vijeda. 
Zvonko Močid, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja izvijestio je u ovom predmetu. 
 
4.1. U otvorenoj raspravi sudjelovali su: 
 
Mijo Mimica: misli da se o ovome nema što glasovati jer je istekao mandat, te je ova točka 
nepotrebna. 
 
Nakon zaključenja rasprave predsjedavatelj je  prijedloge dao na glasovanje potom je 
utvrđeno da su  sa glasova donijeto  
 

  R J E Š E NJ E 
o razrješenju dužnosti članova Upravnog vijeda Centra za kulturu Omiš  

kao predstavnika Grada Omiša 
 
I 

S dužnosti člana Upravnog vijeda javne ustanove Centar za kulturu Omiš koje u dosadašnjem 
sazivu predstavljaju Grad Omiš kao osnivača ustanove razrješava se zbog isteka mandata 
slijedede osobe: 
- ZVONKO MOČID, iz  Omiša 
- LUKA BARID, iz Tugara 
- MARINA UTROBIČID, iz Slimena 
- IRENA ZEČID, iz Omiša 
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II 
Ovo Rješenje stupa na snagu dan nakon objave u Službenog Glasniku Grada Omiša. 

 
4.2. U otvorenoj raspravi sudjelovali su: 
 
Mijo Mimica – do sada je bila praksa da oporba dobije svog člana. Nema ništa protiv da 
gospodin Kovo bude kandidat, no HDZ sa partnerima ima 6 vijednika i misli da nije korektno 
da nitko od njih nije član Upravnog vijeda. 
 
Zvonko Močid – to se primjenjuje za odbore Gradskog vijeda, a ovdje se radi o Upravnom 
vijedu ustanove. 
 
Miljenko Vukasovid – nije bilo baš tako kako tvrdi vijednik Mimica. Grupacija koja je osvajala 
najviše glasova nije imala ni prvog ni drugog potpredsjednika Gradskog vijeda, niti svoje ljude 
u Upravnim vijedima. 
Tadašnja opcija je nametala članove u raznim odborima i vijedima. 
Ne smatra se pozicijom.  
Iz predmetnog prijedlog je razvidno da je pozicija dala svoje kandidate u odbore, a on je u 
kvoti opozicije. Smatra da je i kolega Kovo također opozicija. 
 
Petar Kadunko – misli da je loše što oni koji su na vlasti odlučuju tko de biti iz oporbe u 
Upravnom vijedu. Mi nažalost nismo ovdje ni odlučili što je pozicija, a što opozicija.  
Ako oporbu pripada razmjerni dio, onda je najlogičnije da se članovi oporbe sastanu i 
predlože svoga člana. 
 
Miljenko Vukasovid – želi jasno naglasiti da je on oporba.  
Misli da što se tiče članova Upravnih vijeda oni ne moraju čak biti niti vijednici, a ne da 
oporba mora imati svoga člana. U odborima Gradskog vijeda je druga situacija. 
 
Ivan Barišid – u imenovanju Upravnih vijeda uopde nema razmjernog broja članova iz pozicije 
i opozicije nego pozicija odlučuje koji de to članovi biti. 
 
Zorica Terzid – kao članica Odbora za izbor i imenovanja želi redi da  je na sjednici prijedlog  o 
izboru članova  jednoglasno donesen. 
 
Milivoj Juričid – nije bilo jednoglasno, on je bio suzdržan. 
 
Nakon zaključenja rasprave predsjedavatelj je prijedlog dao na glasovanje potom je utvrđeno 
da je jednoglasno sa 15 glasova ZA donijeto 
 

R J E Š E NJ E 
o imenovanju  članova Upravnog vijeda 

Centra za kulturu Omiš kao predstavnika Grada Omiša 
 

Za članove Upravnog vijeda javne ustanove Centar za kulturu Omiš koje postavlja Grad Omiš 
u svojstvu osnivača ustanove imenuju se: 
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- RINA MARUŠID, iz Omiša 
- SANJA ILID, iz Omiša 
- STIPE MEKINID, iz Gata 
- IVAN KOVO, iz Gata 

II 
Osobe imenovane u t.1. ovog Rješenja obnašaju svoje dužnosti sukladno odredbama Statuta 
ustanove na vrijeme od četiri godine. 
 

III 
Ovo Rješenje stupa na snagu dan nakon objave u Službenom glasniku Grada Omiša. 
 

Ad 5/ 
PRIJEDLOZI ZA IZBOR ČLANOVA RADNIH TIJELA GRADSKOG VIJEDA 

 
Odbor za izbor i imenovanja dostavio je prijedloge za imenovanje radnih tijela Gradskog 
vijeda i predložio Gradskom vijedu njihovo prihvadanje. 
Gradonačelnik je donio Zaključak kojim se podržavaju prijedlozi Odbora za izbor i 
imenovanje. 
Pisani materijal uz ovu točku dostavljen je svim članovima vijeda. 
Zvonko Močid, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja, izvijestio je u ovom predmetu.  
 
Lidija Pavkovid – predložena radna tijela imaju  5 članova.  
U svim Odborima ostalo je  ostalo je po jedno slobodno mjesto koje  je ostavljeno oporbi  iz 
redova SDP-a i HSP-a.  
Oni trebaju dostaviti prijedloge Odboru za izbor i imenovanje . 
 
Nakon zaključenja rasprave Predsjedavatelj je prijedloge Odbora za izbor i imenovanje, 
pojedinačno dao na glasovanje potom je utvrđeno da je  
 
5.1.  jednoglasno sa 15 glasova ZA  donijeto 
 

R J E Š E NJ E 
o izboru Odbora za statut i poslovnik 

 
I 

U Odbor za statut i poslovnik Gradskog vijeda Grada Omiša biraju se: 
1. Lovrenka Kovačid, dipl.iur., za predsjednicu 
2. Ivan Barišid, za člana 
3. Zorica Terzid, dipl.iur, za članicu 
4. Krešimir Markovina, za člana 

II 
Ovo rješenje objaviti de se u Službenom glasniku Grada Omiša. 
 
5.2. jednoglasno sa 15 glasova ZA donijeto 
 

R J E Š E NJ E 
o izboru Odbora za suradnju s opdinama, gradovima i županijama 
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I 

U Odbor za suradnju s opdinama, gradovima i županijama Gradskog vijeda Grada Omiša 
biraju se: 
1. Rina Marušid, mag.med.bioch., za predsjednicu 
2. Simona Jurjevid, dipl.uč., za članicu 
3. Nikola Tijardovid, bacc.fizio., za člana 
4. Mijo Mimica, oec., za člana 
 

II 
Ovo rješenje objaviti de se u Službenom glasniku Grada Omiša. 

 
5.3.  jednoglasno sa 15 glasova ZA donijeto 
 

R J E Š E NJ E 
o izboru Odbora za pritužbe i predstavke 

 
I 

U Odbor za pritužbe i predstavke Gradskog vijeda Grada Omiša biraju se: 
1. Nikola Tijardovid, bacc.fizio., za predsjednika 
2. Lovrenka Kovačid, dipl.iur., za članicu 
3. Sanja Ilid, prof., za članicu 
4. Zrinka Stella, dipl.ing., za članicu 
 

II 
Ovo rješenje objaviti de se u Službenom glasniku Grada Omiša. 

 
 
5.4. jednoglasno sa 15  glasova ZA donijeto 
 

R J E Š E NJ E 
o izboru Odbora za komunalna pitanja, urbanizam i zaštitu okoliša 

 
I 

U Odbor za komunalna pitanja, urbanizam i zaštitu okoliša Gradskog vijeda Grada Omiša 
biraju se: 
1. Ivan Bartulovid, ing.građ., za predsjednika 
2. Rina Marušid, mag.med.bioch., za članicu 
3. Simona Jurjevid, dipl.uč., za članicu 
4. Milivoj Juričid, dipl.ing., za člana 
 

II 
Ovo rješenje objaviti de se u Službenom glasniku Grada Omiša. 
 
 
5.5. jednoglasno sa 15 glasova ZA donijeto 
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R J E Š E NJ E 
o izboru Odbora za imenovanje ulica, trgova  

i davanje suglasnosti za imenovanje javnih ustanova 
 

U Odbor za imenovanje ulica, trgova i davanje suglasnosti za imenovanje javnih ustanova 
Gradskog vijeda Grada Omiša biraju se: 
1. Sanja Ilid, prof., za predsjednicu 
2. Tondi Stanid, za člana 
3. Nikola Tijardovid, bacc.fizio., za člana 
4. Ivan Škaričid, prof., za člana 
 

II 
Ovo rješenje objaviti de se u Službenom glasniku Grada Omiša. 
 
5.6. jednoglasno sa 15 glasova ZA donijeto 
 

R J E Š E NJ E 
o izboru povjerenstva za procjenu šteta nastalih djelovanjem elementarnih nepogoda 

 
u Povjerenstvo za procjenu šteta nastalih djelovanjem elementarnih nepogoda Gradskog 
vijeda Grada Omiša biraju se: 
1. Nikola Tijardovid, bacc.fizio., za predsjednika 
2. Damir Bosiljevac, dipl.ing.agr., za člana 
3. Ivan Barišid, za člana 
4. Ivica Kožul, za člana 
 

Ad 6/ 
IZVJEŠDE O RADU VLASTITOG POGONA GRADA OMIŠA 

 
Gradskom vijedu dostavljeno je Izvješde o radu Vlastitog pogona za 2014.g.  
Pisani materijal uz ovu točku dostavljen je svim članovima Vijeda. 
Mate Sovulj, upravitelj Vlastitog pogona izvijestio je u ovom predmetu. 
U otvorenoj raspravi sudjelovali su: 
 
Zvonko Močid – prema ovom izvješdu, kada se oduzme trošak za javnu rasvjetu, vlastiti 
pogon je u plusu? 
 
Mate Sovulj – što se tiče tvrđave Mirabela, ona je u značajnom plusu jer  su tu samo dva 
zaposlenika i praktično drugih troškova i nema. 
Gradu ostaje preko 700.000,00 kuna prihoda od Mirabele i oko 600,000,00 kuna od 
parkiranja. 
 
Miljenko Vukasovid – stavka struja i led rasvjeta – što sve spada pod to? 
 
Mate Sovulj  - to je energija koja se za javnu rasvjetu troši na cijelom području grada Omiša, 
a LED rasvjetna tijela su nove LED lampe kojima smo zamijenili staru i očekujemo uštedu 
energije. 
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Miljenko Vukasovid – može se redi da je prihod ove godine debelo povedan u odnosu na 
ranije godine čak i ako izuzmemo tvrđavu Mirabela.  
Stavka ugovorenih kazni, na što se to odnosi? 
 
Mate Sovulj – Gradsko vijede je ugovorne kazne ukinulo 2010. godine. No još uvijek postoje 
sudske naplate iz ranijih godina koje sada stižu, pa je to taj prihod. 
 
Ivan Kovo – ovdje stoji da je posjet Mirabeli mogud od 15.05. do 15.09., a što je sa ostalim 
periodom u godini? Mišljenja je da bi bilo dobro da je tvrđava otvorena i ranije i to gratis. 
 
Mate Sovulj – ove godine smo krenuli 01.04. i to od 10.00 sati do 14.00 sati. i tako de biti do 
01.05. 
Od 01.05. do 15.05. tvrđava je otvorena od  9.00 sati do 17.00 sati svakim danom. 
Za stanovnike grada Omiša ulaz  na Mirabelu je uvijek besplatan.  
 
Zorica Terzid –u analizi prihoda za 2014. godinu nema pobliže pojašnjena stavka od 
1.300.000,00 kuna – to ubudude treba staviti.  
 
Mate Sovulj - ostatak se odnosi na prihod iz parkirnih automata i naplatne rampe. 
 
Milivoj Juričid – je li Vlastiti pogon u sustavu PDV-a? 
 
Mate Sovulj – nije, zato što su JLS  neke poslove su oslobođene pladanja PDV-a, a što je slučaj 
za prihod od naplate parkiranja i prihod od ulaznica na tvrđavu Mirabela. 
 
Mijo Mimica – tko gospodari s Forticom i da li se tamo napladuju ulaznice? 
 
Zvonimir Kujundžid – tvrđavom Fortica gospodari PD Imber temeljem ugovora s Gradom. 
Ulaznice se napladuju kao i na Mirabeli po cijeni od 15 kuna uz suglasnost Grada. 
 
Zvonko Močid -  koliki je broj posjetitelja u sezoni? 
 
Zvonimir Kujundžid – prihod je oko 75.000,00 kuna. 
Miljenko Vukasovid – treba naglasiti da od kada PD Imber gospodari Forticom to je lijepa i 
uređena tvrđava, za razliku od onda kada je Peovica njome gospodarila i bila u minusu. 
 
Nakon zaključenja rasprave predsjedavatelj je prijedlog dao na glasovanje potom je utvrđeno 
da je jednoglasno sa 15  glasova ZA,   donijet 
 
 

Z A K LJU Č A K 
IZVJEŠDE O RADU VLASTITOG POGONA ZA 2014. GODINU 

sa tekstom kao u prilogu ovog zapisnika oznake Klasa: 363-01/14-01/141, Urbroj:2155/01-
02-14-1. 
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Ad 7/ 
RASPRAVA O ISTRAŽIVANJU I EKSPLOATACIJI UGLJIKOVODIKA U JADRANU 

 
Županijska skupština Splitsko dalmatinke županije, uputila je dopis svim predsjednicima 
Gradskih i opdinskih vijeda u kojem se traži da se, sukladno zaključku sa 17. sjednice 
Županijske skupštine SDŽ,  što žurnije provede rasprava o temi istraživanja i eksploatacije 
ugljikovodika u Jadranu. 
 
Neven Šerid prof. je u opsežnom izlaganju izvijestio Gradsko vijede  o  ovoj problematici  
te iznio stav Odbora za odgovorni i održivi turizam Republike Hrvatske koji je slijededi: 
 
Projekt istraživanja i eksploatacije na Jadranu je predstavljenim standardima ekonomski, 
društveno i sigurnosno visoko rizičan po BDP i zdravlje stanovništva priobalja. Preporučuje se 
zaustavljanje daljnjih aktivnosti dok se ne provedu relevantna istraživanja u cilju otklanjanja 
manjkavosti Strateške studije. 
 
Gospodin Šerid je nazočnim vijednicima uručio i pisani materijal u kojemu je kroz 10 točaka 
pojašnjen gore navedeni stav Odbora za odgovorni i održivi turizam Republike Hrvatske. 
Ovaj materijal čini sastavni dio zapisnika. 
 
Nakon izlaganja profesora Šerida, predsjedavatelj je otvorio raspravu u kojoj su sudjelovali: 
 
Zvonko Močid – Vi ste mišljenja da bi o ovom pitanju trebao razgovarati samo u kontekstu 
gospodarskog pojasa, a ne teritorijalnih voda i dobro procijeniti cost benefit  i eventualne 
gubitke u turizmu izazvane samo zbog imidža? 
Protiv ste bilo čega (platformi) blizu otoka , jer se one ne vide tek na udaljenosti od 54 km? 
Također je rečeno da je samo vizualno zagađenje  šteti prihodu od  nautičkog turizma 30 – 
50%?  
Koliko je uopde prihod od nautičkog turizma u ukupnom prihodu od turizma? 
Postoji li izračun strujanja iz gospodarskog pojasa? 
 
Neven Šerid – prihod od nautičkog turizma se krede oko 22% od ukupnog prihoda od 
turizma, a šteta od negativnog imidža  je oko 25-34% na taj prihod od nautičkog turizma. 
Također postoje i multiplikatori, pa oko postotaka treba biti oprezan jer se razlikuju od 
destinacije do destinacije. 
Postoji izračun strujanja iz gospodarskog pojasa i ono što je važno je da dolazi do određenih 
promjena, pa se ne možemo oslanjati na postojedu kartografiju.  
Generalno, Jadran je malo i poluzatvoreno more i postoje određeni matematički modeli, no 
situacije je za nas u gospodarskom pojasu irelevantna. 
 
Miljenko Vukasovid – za nas bi strateški bilo vrlo bitno biti energetski neovisan. Možemo li 
mi kao država postidi energetsku stabilnost i osigurati dotok nafte i plina iz vlastitih izvora?  
 
Neven Šerid – kolege koje to rade, u analizama su fokusirani na plin,  a ne na naftu.  
Mi ni danas, a ni u bududnosti nedemo imati tehničke mogudnosti ni sredstva za to 
ekstrahirati. Možemo samo naplatiti royalty i taksu, a plina ima i na kopnu i tu možemo težiti 
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prema vlastitoj neovisnosti. Oprema za plin je puno jeftinija, a kada drugi buše za nas onda je 
vrlo teško govoriti o neovisnosti jer tada cijenu određuje netko drugi. 
 
Miljenko Vukasovid  -  mi sada raspravljamo o tome, a ved su dane koncesije za istraživanja? 
Tako se stiče dojam da danas radimo korak koji smo trebali jučer.  
Ministar Vrdoljak je upravo govorio kako demo strašno prosperirati  upravo na ovim naftnim 
platformama i to na neki način usmjerava  bilo javnosti. 
 
Neven Šerid – ništa to nije toliko drastično da bi se morali isplatiti neki penali. Problem je što 
se je digla prevelika buka oko ovoga problema i ona može narušiti turistički imidž Hrvatske, 
kao i interes ozbiljnih firmi a kojima je rejting vrlo nizak, a ima firmi koje su vrlo uredne i drže 
se onoga što su potpisali. 
 
Ivan Barišid – koliki je royalty npr. u Norveškoj? 
 
Neven Šerid – tamo je koncepcija čitavog projekta drugačija jer nezadovoljstvo nije vezano za 
turizam nego za ribarstvo i platforme su morale biti na udaljenosti cca 100 km.  
Hrvatska nije Norveška i mi u pregovorima ne možemo ni dobiti postotak koji onu mogu. 
Važno je naftom biti jako oprezan i važno je da nemamo ekoloških incidenata. 
 
Mijo Mimica – cijena nafte je danas 60 dolara po barelu i to je jako promjenjiva kategorija. 
Važno je da  mi kao Gradsko vijede, u svom očitovanju prema Županiji i Ministarstvu trebamo 
štiti interes našeg stanovništva i stanovništva Dalmacije jer 65% stanovništva se bavi 
iznajmljivanjem i živi od turizma. Država nede imati velike koristi od turizma, no mi svakako 
moramo štiti male iznajmljivače i ljude koje žive od turizma. Od vađenja nafte koristi ima 
samo država, a ljudi koji ovdje žive  od toga nemaju ništa.  
Biti de žestoko protiv inicijative da u Jadranu bude vađenje i plina i nafte (iako zna da smo 
nemodni za to spriječiti). 
 
Neven Šerid  - niste nemodni, jer prema zakonu nitko ne može jedinicama lokalne 
samouprave nametnuti da se bilo što stavlja u njihov teritorijalni prostor. 
 
Ivan Barišid – je li istraživanje plina ima utjecaj na tektonske poremedaje? 
 
Neven Šerid – svakako, svako bušenje ima utjecaj i to treba shvatiti vrlo ozbiljno. 
 
Milivoj Juričid -  zahvaljuje na iscrpnom izlaganju i želi konkretno pitati profesora Šerida kao 
stručnu osobu – jeste li za istraživanje ili ne? 
 
Neven Šerid – prema ovom konceptu je generalno  protiv  istraživanja u ovom trenutku jer ne 
postoji sustav monitoringa kako de se to istraživanje provoditi. 
 
Zvonko Močid – ovu diskusiju demo nastaviti na jednoj od slijededih sjednica i donijeti 
nekakav zaključak s kojim demo idi prema Županijskoj skupštini. 
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